
Trzydziesta szósta sesja Rady Miejskiej 
30 października 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXVI/ 2009 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
30 października 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1301 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1504

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Wiesława Pieróg 
2. Marcina Czesyka 

         
 
Co stanowi – 86,66% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXXVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 11 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój 



części nieruchomości (druk Nr XXXVI/ 387/09), ponieważ nie otrzymała poparcia na komisji 
budżetu. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
i upoważnienia Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój części nieruchomości 
(druk Nr XXXVI/ 387/09). 
 
-za- 10- głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad, kto jest za 
przyjęciem porządku obrad po zmianach? 
  
O godzinie 1303- przybył radny pan Kazimierz Sandulak stan radnych na Sali 12. 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie: zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko – Zdrój w latach 
2009 i kolejnych(druk Nr XXXVI/ 375/09), 
2.w sprawie: podatku od nieruchomości. (druk Nr XXXVI/ 376/09), 
3.w sprawie: podatku od środków transportowych. druk Nr XXXVI/ 377/09), 
4.w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 druk Nr XXXVI/ 378/09), 
5. w sprawie: nadania nazwy nowopowstałej ulicy położonej na terenie miasta Trzcińsko-Zdrój (druk 
Nr XXXVI/ 379/09), 
6.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 380/09), 
7.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 381/09), 
8.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 382/09), 
9.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 383/09), 
10.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 384/09), 
11.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 385/09), 
12.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVI/ 386/09), 
13. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój na prowadzenie szkół podstawowych, przedszkoli niepublicznych oraz 
innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój. druk Nr XXXVI/ 
387/09), 
14.w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko- Zdrój na Burmistrza Gminy 
Trzcińsko-Zdrój. druk Nr XXXVI/ 388/09), 
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15. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko- Zdrój na Burmistrza Gminy 
Trzcińsko-Zdrój. druk Nr XXXVI/ 389/09), 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 11- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
O godzinie 1310- przybył radny pan Marek Rutka -  stan radnych na Sali 13. 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Antoni Śliwiński-  brałem udział w uroczystościach podczas Dnia 
Edukacji Narodowej do Biura Rady wpłynęły pisma na które odpowiedziałem i tak jest pismo do 
Przewodniczącego rady rodziców dzieci z gimnazjum, drugie pismo dotyczyło pismo które wpłynęło 
do Rady a jest to pismo Pani Janiny Jaćkiewicz napisała pismo 8 września a wpłynęło do Biura Rady 
8 października i odczytał pismo Pani Jaćkiewicz co stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 
Po konsultacji z panią Mecenas odpisałem pismo stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
Dostaliśmy również pisma z Regionalnej Izby Obrachunkowej. W sprawie naszej uchwały. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- musze się odnieść do Pisma Pani Jaćkieiwcz napisał pan 
przewodniczący napisał długie pismo, a ja sprzeciwiam się takiemu pismu. Znam dokładnie treść tej 
skargi. Został ona również sprawdzana prze komisję rewizyjna skarga ma charakter anonimowy jeśli 
pan poświęcił trochę czasu i zgodnie z kpa. Na pewno pan by takiej rzeczy nie pisał. Czy pan 
podpisał to pismo do Pani Jaćkieiwcz czy widział pan pismo bez własnoręcznego podpisu i tam się 
mówi, że nie powinna być przedmiotem analizy i obraził pan dobre imię Pani Jaćkiewicz podając to 
do Urzędu Wojewódzkiego. Nie ma pan tu racji. To, że pan napisał odpowiedz to źle. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad - pismo zostało już wysłane. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny pan  Marek Rutka- chciałbym prosić by w moim imieniu udzielił pan głosu panu Sołtysowi 
Stanisławowi  i chciałbym, żeby w moim imieniu złożył wniosek sprawa dotyczy Chełmu Górnego. 
 
Przewodniczący obrad –pan Sołtys będzie mógł zabrać głos w punkcie wolne wnioski i zapytania. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko – Zdrój w latach 2009 i kolejnych(druk Nr 
XXXVI/ 375/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która mówi o zmianach w wieloletnim 
programie inwestycyjnym i są to zmiany spowodowane przeniesieniem pewnych środków na inne 
zadania lub na utworzenie nowego zadania. Są to zadania dotyczące dachu w przedszkolu oraz 
nowej ulicy przy cmentarzu. Musi również nastąpić zmiana tytułu unijnego i w związku z 
powyższym zwracamy się z prośbą o zmianę tytułu.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/375/09 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.2 Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. (druk Nr 
XXXVI/ 376/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to uchwalenia podatku od nieruchomości na rok 2010 
i proponujemy by wzrost było o 3.5% czyli o tzw. czynnik inflacji. Tak o średnio 3.5% wzrosły by 
podatki. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  byłby to urealnić ceny podatku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji, ale z uwzględnieniem zmiany proponowanej przez radnego pana Marka Rutkę.  
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- poddał pod głosowaniem wniosek Radnego Rutki jaki był zgłoszony  na 
komisji czy kwota podatku od budynków lub budowli zajętych na prowadzeni działalności 
gospodarczej w  kwocie 16,49 zł czy takiej jak w poprzednim roku. 
 
- za- 5 głosów 
- przeciw- 6- głosów 
- nie głosowały 2 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że wniosek Radnego Rutki nie został przyjęty i odczytał projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymały się- 4 - osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/376/09 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków 
transportowych. druk Nr XXXVI/ 377/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- tu również wzrost podatku o 3,5%.  Czyli urealnienie cen 
podatku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymały się – 2 - osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
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/Uchwała Nr XXXVI/377/09 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2009 druk Nr XXXVI/ 378/09), 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- zmiany przewidują po stronie dochodów zwiększenie 
dochodów na wydane zezwolenia na alkohol. Dotyczy to zwiększenia dochodów dla szkół z tytułu 
zawarcia umów z Pomeranią i są to dochody wieszane z tytułu porozumień z powiatem. Zostały  
wycofane zadania dotyczące nakładów inwestycyjnych na przedszkole i szkołę. Dokonujemy zmian 
na przedszkole na wymianę pieca, oraz na rehabilitację na rozbiórkę wiaty i na zadania własne. 
Dokonujemy zwiększenia wydatki na ZEAO na realizację zadań własnych inwestycyjnych zniesienie 
zadań z przedszkola.   
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  chciałbym usłyszeć stanowisko klubów i komisji.  
 
Radny pan  Marek Rutka - zapytał o zwiększenie dotacji na bibliotekę czym jest spowodowana? 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- została zwiększona dotacja na bibliotekę  prace wzrastały i 
został tam zwiększony etat sprzątaczki o ¼ i to daje 8 tys. zł. zatrudniła panią sprzątaczkę bo ma 
bardzo dużo pracy, są tam tez zajęcia z dziećmi i różne wystawy rysunki i odbywają się zajęcia 
jeżyka angielskiego. Zaproponowałem byłemu zastępcy zwiększenie o ¼ etatu i on wyraził na to 
zgodę. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- nie przybyło tam sprzątania. Sprząta się tam po zamknięciu i 
nie są to wyjaśnienia które są do przyjęcia a książki odkurzać powinni tez pracownicy. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  pan Burmistrz podjął taka decyzję. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- na wniosek sprzątaczki podjął decyzję panią dyrektor po 
zaakceptowaniu pana zastępcy pana Zioły. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  proszę o odpowiedz Burmistrza. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  ta pani sprzątaczka miała wykonywać więcej obowiązków. 
Nie powiedziałem, że ma być jakieś zwiększenie etatu. Jak jest potrzeba to proszę zwiększyć. 
 
Więcej pytań ni zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
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- przeciw- 2- osoby 
- wstrzymała się – 1 - osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/378/09 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.5 Podjęcie uchwały w sprawie: nadania nazwy nowopowstałej ulicy 
położonej na terenie miasta Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXVI/ 379/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy 
w obrębie nr 1 w Trzcińsku-Zdroju po konsultacji z właścicielami ustalono nazwę na ul. Kasztanowa 
i nabywcy tych działek wyrazili chęć by taka nazwę nosiła ulica. Jest zaznaczona w planie na żółto. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- proszę  by pani podała uzasadnienie nazwy tej ulicy? Czym to 
uzasadniono? 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- stanowisko jest takie z projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  proszę państwa każda nazwa powinna posiadać treści żywe i 
miała przesłanki topograficzne. Ta nazwa to nic nie spełnia jeśli chodzi o kasztanową. To drzewa są 
to kasztanowce kasztany są przyległe do ul. Cmentarnej a drugie do ul. Mickiewicza chyba, że na 
tym nowym osiedlu będą sadzone kasztany. Wnoszę by odejść od tej nazwy może być ul. 
Słowiańska bo sięga korzeniami do wieku X. koresponduje to do nazwy tego wieku z rokiem 1945. 
jest to ulica należąca do miasta może być inna nazwa. Jeśli państwo nie wyrazicie na to zgody to 
zapewniam państwa, że uchwała ta zostanie unieważniona. 
 
Radny pan Marek Rutka- złożył wniosek o wycofanie uchwały z porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący obrad-  kto z radnych jest za wycofaniem uchwały. 
 
- za- 3- osoby 
- przeciw- 8- osób 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, ze wniosek radnego Marka Rutki nie został przyjęty. 
 
Radna Pani Wiesława Płotkowska- czy nazwę ulicy nakazano mieszkańcom, czy oni to 
zaakceptowali. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- wszyscy mieszkańcy zostali zawiadomieni o zebraniu w 
sprawie nazwy i zaproponowano taką nazwę, większość była za przyjęciem tej nazwy i dlatego taka 
nazwa jest zaproponowana. A o nadaniu nazwy ulicy decyduje Rada Gminy. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  ilu mieszkańców przyszło na spotkanie? 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- chyba ośmiu mieszkańców. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- było wysłane do wszystkich osób, było 5 osób na spotkaniu, 
a małżeństwo ze Szczecina zaproponowało nazwę ul. Kasztanowa. Konsultacja mieszkańców nie jest 
uwarunkowana ustawowo. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- jest uchwała Rady żadnego warunku nie spełniono i to jest prawo 
lokalne. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się- 3 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/379/09 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
O godzinie 1406- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1422- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu V.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 380/09), 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to nieruchomość niezabudowana i jest przeznaczona na 
zabudowę jednorodzinna wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XXXVI/380/09 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 381/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to sprzedaży działki  na zabudowę mieszkaniową. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymały się – 3 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/381/09 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 382/09), 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki, która ma zostać zbyta na polepszenie 
warunków zabudowy działek przyległych. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/382/09 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 383/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki położonej przy ul. Krótkiej i jest to działka 
pod garażami. Należy to przeznaczyć na przetargu ograniczonym dla mieszkańców bloku 
przyległego. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 5– głosów 
- przeciw- 3- osoby 
- wstrzymały się – 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/383/09 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 384/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy działki 44/1 jest to działki położona jest 
pomiędzy zabudowaniami o nabycie jej ubiegają się właściciele działki przyległej, jest to działka bez 
dojazdu. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XXXVI/384/09 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 385/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki położonej w kompleksie działek 
budowlanych i o nabycie jej ubiegają się właściciele działek przyległych mając na uwadze, że 
działka nie ma dostępu do drogi należy sprzedać ta działkę dla właścicieli działki przyległej w 
drodze bezprzetragowej. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/385/09 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVI/ 386/09), 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy trzech działek jakie są wydzielone pod 
garażami które są wybudowane  przy ul. Krótkiej i należy przeznaczyć w drodze przetargu 
ograniczonego. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 6– głosów 
- przeciw- 6- głosów 
- nie głosowała – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 
 
/projekt uchwały stanowi załącznik Nr  18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 
prowadzenie szkół podstawowych, przedszkoli niepublicznych oraz innych form 
wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr 
XXXVI/ 387/09), 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która była podejmowana na poprzedniej sesji 
jest to w wyniku poprawek jakie zasugerowało nam RIO i dotyczy ona ustalenia trybu rozliczania i 
udzielania dotacji na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
- nie głosowały- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/386/09 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.14 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 
gminy Trzcińsko- Zdrój na Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr 
XXXVI/ 388/09), 
Przewodniczący obrad- jest to uchwała w związku ze skargą jak została złożona w Urzędzie 
Wojewódzkim a dotyczy zmiany liczby klas w Gimnazjum w Góralicach. Została przygotowana 
uchwała o nie zasadności tej skargi. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się - osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/387/09 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.15 Podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 
gminy Trzcińsko- Zdrój na Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. druk Nr 
XXXVI/ 389/09), 
Przewodniczący obrad- jest to uchwała dotyczy skargi Mieszkańca Gminy Trzcińsko-Zdrój na 
ostatniej sesji został przekazana skarga pani Edyty Chmielowiec a dotyczyła meldunku jaki został 
dokonany. Również Rada stwierdziła, że skarga jest bezzasadna   pismo do którego jest skarga 
wystosował pan Burmistrz poinformował, że właściciel miał prawo i obowiązek zameldować w 
lokalu kogo sobie życzy ta Pani zameldowała córkę na okres 3 miesięcy, meldunek wygasa 21 
listopada tego roku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się -1-osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVI/388/09 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad- były interpelacje pisemne i na nie udzielono odpowiedzi pisemnie. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
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Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Mieszkaniec Chełmu Górnego pan Stanisław Sołtys- chciałem zapytać czy Burmistrz wydał 
pozwolenie na przejazdy samochodów ciężarowych przez miejscowość Chełm Górny. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  nie wydawałem bo nie jest to nasza kompetencja. Nie jest 
to droga Gminna. 
 
Mieszkaniec Chełmu Górnego pan Stanisław Sołtys-  ale taka osoba jeździ po tej drodze i mówi, że 
ma pozwolenie Burmistrza, a stan tej drogi jest bardzo zły i jest zakaz poruszania się samochodów 
ciężarowych.  Droga jest w fatalnym stanie. Taka sama jest sytuacja z Trzcińska do Gogolic bo też 
jest bardzo zły stan drogi i pobocza. Ja złożyłem wniosek o zebranie w Chełmie Górnym z panem 
Starostą i z panem z zarządu dróg  powiatowych nie mam żadnej  odpowiedzi. Kolejna sprawa to 
popioły z elektrowni Dolna Odra i elektrociepłowni Szczecin jest to sprawa nie z tej kadencji należy 
tu podejść do sprawy pozytywnie jest wysypany popiół na podłoże niezabezpieczone nie wiadomo 
ile tam tego jest wody gruntowe są poniżej tego wyrobiska i wieś Chełm również i może to pójść na 
Chełm Dolny i nie jest to do tej pory zbadane, mają pozwolenia, ale nikt tego nie sprawdza. 
 
Radny pan Marian Michniacki- na przeciw Kościoła w Góralicach na zakręcie są dwie bardzo duże 
dziury, jest to droga powiatowa.  
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- jest to ciężki problem jest to droga powiatowa, kolizje to 
sprawa policji. A odnośnie tych popiołów ja coś słyszałem my to sprawdzimy i gdzie można 
interweniować, większość dróg nie jest gminna nie wszyscy to muszą wiedzieć o tym. A jeśli chodzi 
o radnego Michniackiego i jak będziemy mogli to naprawić to postaramy się zareagować. 
 
Mieszkaniec Chełmu Górnego pan Stanisław Sołtys- nie mówiłem, ze jest to droga gminna ale jak 
my pojedynczo nie możemy nic zrobić w Starostwie to zwracamy się o to by nam pomóc. Nie 
żądamy od Burmistrza tego by to usunął ale my prosimy by za nami się wstawić w Starostwie. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- my już na temat tej drogi wiele mieliśmy spotkań i jeszcze 
będziemy monitować. Był pan na sesji i mówił pan to również do pana Starosty. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  stan tej drogi jest nam znany i zaproponowałem spotkanie 
dla pana Durmy, droga jest w bardzo złym stanie. Obawiam się, że nasz głos będzie do Urzędników 
niższego szczebla a pan Starosta nie przyjedzie. Tam za stan drogi odpowiada również 
przedsiębiorca, który tą drogę eksploatuje i takie jest nasze zdanie. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- rozmawiałem z tym przedsiębiorca i on mówi, że pomoże 
wyremontować tą drogę. A nasze działanie w tym kierunku nie skończyło się.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  chciałbym by sołtysi zostali po sesji. Chciałem by pan przewodniczący 
zainteresował się sprawa odnośnie podatku rolnego, że uchwała w ty  roku nie będzie podejmowana 
jest to wątpliwa sprawa, ze nie musi być takiej uchwały mimo, że cena GUS jest niższa od ceny z 
tego roku i pan Burmistrz chce to utrzymać na maksymalnym poziomie. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest taka opinia od Radcy Prawnego i wiemy, że nie musimy 
podejmować uchwały jak pozostawiamy cenę GUS. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
O godzinie 15 04 – Przewodniczący obrad zamknął XXXVI sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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